
 

 

Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 15.02.2017 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:   JUDr. Dagmar Hrudová, Ing. Ivo Kiška 
 
 

Mandátová komise:   Aleš Šklář  PRO: 12  
    ZDR: 1                     
                                  Ing. Tomáš Kupka  PRO: 12   
    ZDR: 1    
Návrhová komise:      Ing. Petr Urbanec  PRO: 12   
     ZDR: 1                                  

Bc. David Böhm  PRO: 12   
     ZDR: 1    
Ověřovatelé:  Ivo Kičmer  PRO: 12  
    ZDR: 1  
  Mgr. Daniel Kašička  PRO: 12  
     ZDR: 1    
 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
          
Místostarosta města zahájil zasedání zastupitelstva města v 15:01 h. 
 
Přítomno  bylo  13  zastupitelů. Omluvil  z nepřítomnosti  JUDr. Dagmar Hrudovou  a  Ing.  Ivo 
Kišku. 
 
Místostarosta města  konstatoval,  že  zasedání  zastupitelstva města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
podepsán Mgr. Radkem Nitkou a Mgr. Kateřinou Čechovou. 
 
Místostarosta  města  předložil  ke  schválení  návrh  programu  15.  zasedání  zastupitelstva 
města  uvedený  v pozvánce.  Seznámil  zastupitele  ještě  se  čtyřmi  materiály,  které  byly 
dodatečně vyvěšeny na web a předány na stůl. 
 
Jednalo se o materiály: 
 
3.   Výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve městě Vratimov za rok 2016 
15. Žádost ZIK ZAK Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
16. Žádost TC BIOCEL Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
17. Revokace usnesení č. 13/5.4 ze dne 17.10.2016 s náhradou    
 
 
Místostarostka  navrhla  zastupitelům,  aby  bod  15.4  Žádost  o  příspěvek  na  Pošta  Partner 
v Horních  Datyních  byl  stažen  z programu  zasedání  zastupitelstva  města  a  projednán 
nejdříve ve Finančním výboru. 
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Bc.  Böhm  podotkl,  že  nevidí  důvod  projednání  ve  Finančním  výboru,  když  4  členové 
Finančního výboru jsou zároveň zastupiteli. 
Místostarostka  dodala,  že  na  internetu  je  ještě  více  informací.  Také  ona  bude  mít  více 
informací od České pošty. 
 
Ing.  Urbanec  také  souhlasí  s tím,  abychom  počkali  na  další  informace  a  teprve  poté  byl 
materiál zpracován na zasedání zastupitelstva města. 
 
Místostarosta  řekl,  že má pouze písemné vyúčtování  ze  strany Stanislava Knězka, ale chce 
mít také vyúčtování ze strany Pošty Partner. 
 
V 15:04 h přišel Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS. 
 
Místostarosta  města  se  zeptal,  zda  někdo  z přítomných  zastupitelů  chce  program 
zastupitelstva města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo  města  schválilo  upravený  program  15.  zasedání  zastupitelstva  města 
konaného dne 15.02.2017. 
 
PROGRAM: 
 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM   
2.  Stanovení odměn za výkon funkce neuvolněných místostarostů 
3.  Výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve městě Vratimov za rok 2016  
4.   Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 2016 
5.  Poskytnutí finančního daru na rok 2017 pro Podané ruce – osobní asistence  
6.  Stanovení rozsahu místností pro novou budovu u koupaliště 
7.  Stanovení  ceny  za  služebnost  inženýrské  sítě  –  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská, 

Vratimov“ a vzorová Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti  inženýrské sítě a 
právu provést  stavbu „Odkanalizování  lokality Zaryjská, Vratimov“ mezi oprávněným – 
městem Vratimov a povinným – jednotlivými vlastníky dotčených pozemků stavbou 

8.  Žádost o prominutí dluhu XXXXX 
9.  Rozpočtové opatření č. I/2017 
10.  Žádost Sboru dobrovolných hasičů Horní Datyně o poskytnutí dotace 
11.  Žádost FC Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
12.  Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Odborné učebny Základní školy Vratimov, 

Datyňská 690“ 
13.  Udělení  souhlasu  k předfinancování  projektu  „Vzdělávání  pro  všechny  v moderním 

duchu“, podaného Základní školou Vratimov, Masarykovo náměstí 192 
14.  Smlouvy  úplatné  a  bezúplatné  o  zřízení  služebnosti  inženýrské  sítě  ke  stavbě 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň I. etapa“ 
15.  Žádost ZIK ZAK Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
16.  Žádost TC BIOCEL Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
17.  Revokace usnesení č. 13/5.4 ze dne 17.10.2016 s náhradou 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 1   
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15/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Tajemnice přítomné seznámila s usneseními z předchozích jednání zastupitelstev města, která 
doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení: 
   
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX a XXXXX, Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
‐ v řízení 

 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ některé smlouvy ještě vlastníky pozemků nebyly podepsány 
 
10/19.2  výstavba bytového domu pro seniory a osoby, které mají ztížený přístup k bydlení 

v důsledku  zvláštních  potřeb  vyplývajících  z jejich  nepříznivé  sociální  situace  – 
MODRÉ  reality, spol. s r. o., na pozemcích města parc. č. 1192 a parc. č. 1194, k. 
ú. Vratimov a pověření starostky města k dalšímu jednání se společností MODRÉ 
reality,  spol.  s r. o. a přípravě materiálu pro  zastupitelstvo  za účelem  realizace 
tohoto projektu 

  ‐ záměr prodeje byl vyhlášen, zatím o pozemky nikdo neprojevil zájem 
 
11/9.2  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ – část pozemku parc. č. PK 
684/6, k. ú. Vratimov 

  ‐ v řízení, vlastník pozemku XXXXX je nesvépravná 
 
11/17  prodej pozemku parc. č.  796/1, k. ú. Vratimov  
  ‐ nabídka na odkoupení nebyla podána žádná 
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12/5.2  udělení souhlasu obci Řepiště k žádosti o napojení stoky F na kanalizační stoku I, 
která  bude  realizována  za  podmínky  získání  dotace  z programu OPŽP.  Souhlas 
však bude udělen poté, co bude uzavřena Dohoda o úpravě vzájemných práv a 
povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací dle ust. § 8 odst. 3 zákona 
č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a o změně 
některých předpisů, ve znění pozdějších předpisů 

  ‐ souhlas zatím nebyl vydán 
 
12/7  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby  budovy  městského 

koupaliště  č.  p.  1338  a  současně  zpracování  studie  pro  budovu  občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť 

    ‐ VIZ 15/6 
 
13/5.4  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“, týkající se pozemku parc. č. 
12/29,  k.  ú.  Horní  Datyně,  mezi  městem  Vratimov  a  XXXXX,  Vratimov‐Horní 
Datyně 

    ‐ VIZ 15/17 
 
13/7  podání návrhu na zahájení vyvlastňovací řízení části pozemku parc. č.   PK 710/1 

původ pozemkový katastr, o výměře 16 960 m2, k. ú. Vratimov, vlastnické právo 
XXXXX, Ostrava‐Muglinov na stavbu kanalizace 

    ‐ v řízení 
 
14/4.2  zpracování  obecně  závazné  vyhlášky  o  nočním  klidu,  kterou  se  stanovují 

výjimečné případy, při nichž  je doba nočního klidu vymezena dobou kratší nebo 
žádnou 

    ‐  na  základě  doporučení  ministerstva  vnitra  oddělení  dozoru  zatím  vyhlášku 
nebudeme vydávat 

 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 14  
 
 
15/2  Stanovení odměn za výkon funkce neuvolněných místostarostů 
 
Tajemnice řekla, že od 01.01.2017 došlo ke změně v odměňování zastupitelů.  
 
Ing. Urbanec se zeptal, jestli se jedná o částku za dalších 100 započatých obyvatel. Tajemnice 
řekla, že příplatek podle počtu obyvatel vychází z aktuálního čísla k datu 31.12.2016. 
 
Zastupitelé se dohodli na příplatku podle počtu obyvatel ve výši 14.958 Kč. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje s účinností od 15.02.2017 výši měsíčních odměn a příplatků 
poskytovaných jednotlivým neuvolněným místostarostům města Vratimova v maximální výši 
odměn s připočtením příplatku podle počtu obyvatel ve výši 14.958 Kč v souladu s Přílohou č. 
1 sloupcem 6–8  Nařízení vlády č. 37/2003 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 
Hlasování: PRO: 12, ZDR: 2 
 
 
15/3  Výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve městě Vratimov za rok 2016 
 
Místostarosta  řekl,  že Městská  policie  Ostrava  v letošním  roce  nezaslala  celkovou  částku, 
kterou vybrali při pokutách za loňský rok. 
 
Mgr. Ing. Janků doplnil, že za pokuty na místě, které jdou do rozpočtu města Vratimova, bylo 
vybráno 27.000 Kč. 
 
Místostarostka  informovala  zastupitele,  že má  informace,  že  dle  právní  úpravy  už Městská 
policie města Ostravy nebude provádět měření rychlosti na území města Vratimova. 
 
Místostarosta  ještě  dodal,  že  ho  překvapilo,  že  v Horních Datyních  u  školy  řidiči  jezdí  i  90 
km/h. Dále  řekl,  že město Vratimov  žádá městskou  policii  o měření  4x měsíčně.  Částka  za 
loňský rok bude vyšší z důvodu dozoru na ulici Výletní a Nádražní při uzavření centra města. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výstupy z měření rychlosti Městskou policií Ostrava ve 
městě Vratimov za rok 2016. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
15/4  Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru za II. pololetí roku 
2016. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
15/5  Poskytnutí finančního daru na rok 2017 pro Podané ruce – osobní asistence 
 
Místostarostka konstatovala, že požadovaná částka ze strany žadatelů je vysoká. S ohledem na 
počet  vratimovských  občanů,  o  které  se  Podané  ruce  starají,  navrhuje  dát  dotaci  ve  výši 
45.000 Kč. Mgr. Herzová dodala, že vloni Podané ruce – osobní asistence dostali 60.000 Kč.  
 
Zastupitelé s navrženou částkou souhlasili. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  ve  výši  45.000  Kč  na  částečné 
pokrytí nákladů osobních asistentek  spolku Podané  ruce – osobní asistence, Zborovská 465, 
Frýdek‐Místek, IČ 70632596, zastoupenému ředitelkou Bc. Helenou Fejkusovou. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 1 
 
 
15/6  Stanovení rozsahu místností pro novou budovu u koupaliště 
 
Místostarosta  řekl, že se  řeší stav budovy, která  je nevyhovující.  Ideální  řešení  je demolice a 
následná nová výstavba.  
 
V 15:30 h přišla MUDr. Alice Dudová 
 
Ing.  Kašparová  uvedla,  že  zastupitelé  by  se měli  vyjádřit  k rozsahu  stavby  a  k dispozičnímu 
řešení.  
 
Bc. Böhm navrhl, že by město mělo oslovit alespoň 4 projekční kanceláře, které by navrhly, co 
má  stavba  obsahovat.  Ing.  Kašparová  řekla,  že  o  soutěžním  dialogu  město  neuvažovalo, 
poněvadž  se nejedná o  rozsáhlou  stavbu  s mimoměstským významem a náklady by výrazně 
stouply.  
Místostarostka dodala, že vždy město oslovuje více firem, ale zná dopředu zadání. 
 
Mgr. Nitka řekl, že postrádá v budově posilovnu pro sportovce pro zhruba 10–15 osob. 
Ing. Kašparová odpověděla, že vše se dá udělat, ale je to také otázka peněz. Místostarostka si 
myslí, že posilovna je v novém relaxačním centru vedle ZŠ Datyňská. Ing. Urbanec konstatoval, 
že není. 
 
Mgr. Kašička navrhuje do budoucna také masérnu pro sportovce dle finančních možností. 
 
Ing. Kupka se zeptal, jestli se do bufetu bude možno dostat ze strany travnatého hřiště.  
Ing. Kašparová odpověděla, že by se mělo jednat o zastřešenou část. 
Místostarosta dodal, že o terase se hovořilo. 
 
Aleš  Šklář  řekl,  že  zřídit  posilovnu,  není  jen  tak  jednoduchá  věc. Mgr. Nitka  je  pro  několik 
základních strojů. 
  
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje  upravený  navrhovaný  rozsah místností  nové  budovy  u 
koupaliště. 
Hlasování: PRO: 12, PROTI: 1, ZDR: 2 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 12/7 ze dne 21.09.2016 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 15 
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Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města rozhodlo o zpracování studie dispozičních úprav a architektonického 
řešení  nové  budovy  u  koupaliště  dle  důvodové  zprávy  a  upraveného  materiálu. 
Dokumentace bouracích prací bude součástí následných stupňů projektové dokumentace. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
15/7  Stanovení  ceny  za  služebnost  inženýrské  sítě  –  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská, 

Vratimov“ a vzorová Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 
a  právu  provést  stavbu  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská  Vratimov“  mezi 
oprávněným  – městem  Vratimov  a  povinným  –  jednotlivými  vlastníky  dotčených 
pozemků stavbou 

 
Místostarosta  konstatoval,  že  se  postupuje  stejně  jako  u  kanalizace Na  Podlesí  a  v Horních 
Datyních. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje výši jednorázové náhrady za zřízení služebnosti inženýrské 
sítě vzniklé realizací budoucího kanalizačního  řadu v lokalitě Zaryjská ve Vratimově, a to 45 
Kč/m2  na  soukromých  pozemcích  dotčených  předmětnou  stavbou  mimo  pozemky  pod 
pozemními komunikacemi. V případě dotčení pozemků, které nejsou ve vlastnictví města a 
jsou pod pozemními komunikacemi, budou tyto služebnosti zřízeny bezúplatně. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje výši  jednorázové náhrady za umístění betonových šachtic 
v rámci stavby „Odkanalizování lokality Zaryjská, Vratimov“, které jsou součástí kanalizačního 
řadu,  a  to  500  Kč/ks  na  pozemcích,  které  nejsou  ve  vlastnictví  města  Vratimov,  mimo 
pozemky pod pozemními komunikacemi.  
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města bere na vědomí, že v případě specifických podmínek na soukromých 
pozemcích dotčených stavbou kanalizace v lokalitě Zaryjská mimo pozemky pod pozemními 
komunikacemi bude při určení výše náhrady postupováno individuálně.  
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
4. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 
inženýrské  sítě  a  právu  provést  stavbu  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská,  Vratimov“ mezi 
vlastníky dotčenými stavbou kanalizace a městem Vratimov. 
Hlasování: PRO: 15 
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15/8  Žádost o prominutí dluhu XXXXX 
 
Mgr. Nitka  informoval  zastupitele,  že u  tohoto bodu  se  z jeho  strany  jedná o  střet  zájmu, a 
proto nebude hlasovat. 
 
Mgr.  Ing.  Janků  informoval  zastupitele,  že náklady při odstranění  stavby  z ½ uhradily dcery 
paní  XXXXX  XXXXX  a  paní  XXXXX. Druhá  polovina  nebyla  uhrazena. Město  podalo  žalobu  a 
soud městu vyhověl.  
 
Mgr. Kašička řekl, že Finanční výbor byl proti prominutí dluhu. 
 
Místostarostka konstatovala, že pokud by byl dluh prominut, bylo by to k neprospěchu města. 
 
MUDr. Dudová se zeptala, jestli již v minulosti město řešilo stejný nebo podobný případ. Mgr. 
Ing.  Janků  řekl,  že  pouze  tehdy,  kdy  byl  občan  zcela  nemajetný  nebo  zemřel.  Jednalo  se  o 
nedobytnou pohledávku. 
 
Ivo  Kičmer  se  zeptal,  při  jaké  příležitosti  nastal  dluh.  Ing.  Palacká  řekla,  že  se  jednalo  o 
zabezpečovací  práce  na  nemovitosti  paní  XXXXX.  Paní  XXXXX  nerespektovala  rozhodnutí 
zdejšího stavebního úřadu. V souladu se zákonem zabezpečovací práce zadal stavební firmě a 
následně  refakturoval  provedené  práce  vlastníku  nemovitosti,  tj.  paní  XXXXX.  Úhrada  byla 
vymáhána po paní XXXXX soudně. 
 
Ing. Urbanec podal protinávrh, že město nepromíjí dluh. 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu: 
PRO: 10 
ZDR: 4 
PROTI: 1 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města nepromíjí dluh XXXXX, Vratimov ve výši 43.955,23 Kč dle žádosti ze dne 
30.01.2017.  
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 1, ZDR: 4 
 
 
15/9  Rozpočtové opatření č. I/2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. I/2017 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 15 
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15/10   Žádost Sboru dobrovolných hasičů Horní Datyně o poskytnutí dotace 
 
Místostarosta  konstatoval,  že  na  minulém  zasedání  zastupitelstva  města  se  zastupitelé 
dohodli,  že  v rozpočtu  bylo  vyčleněno  800.000  Kč  na  dotace  spolkům  na  jejich  činnost. 
Žádosti je možno podávat v průběhu celého roku.  
Žádosti do 50.000 Kč budou připraveny na schůzi rady města na 28.02.2017. Zastupitelstvo 
města bude poté  informováno. V tuto chvíli  jsou žádosti na radu města zhruba za 150.000 
Kč. 
 
Místostarosta přečetl plánované akce  Sboru dobrovolných hasičů Horní Datyně  v letošním 
roce. V loňském roce dostal sbor dotaci ve výši 45.000 Kč. Navrhl  i v  letošním roce schválit 
dotaci ve výši 45.000 Kč. 
 
Ivo Kičmer podal protinávrh 55.000 Kč. 
 
Místostarosta  řekl,  že  vhodnější  by  bylo,  kdyby  žádosti  předjednala  rada města  a  navrhla 
zastupitelům  částky.  Má  obavy,  aby  se  nestalo,  že  některé  spolky  a  organizace  dotaci 
nedostanou. 
 
Bc. Böhm konstatoval, že hasiči podali celkem 7 žádostí, z nichž žádná nepřesáhla 50.000 Kč, 
a proto žádosti měla  řešit  rada města. Tajemnice uvedla, že  tento názor není v souladu se 
zákonem  o  obcích.  Vzhledem  k tomu,  že  žádosti  byly  podány  současně,  musí  se  při 
projednávání vycházet z celkové požadované částky.  
 
Bc. Böhm  řekl, že pokud zastupitelstvo města schválí dotaci 45.000 Kč, které z žádostí tedy 
bude  vyhověno? Místostarosta  uvedl,  že město musí  ještě  uzavřít  s hasiči  veřejnoprávní 
smlouvu, ve které bude přesně stanoven účel, na který dotace bude použita.  
 
Mgr. Kašička navrhuje,  aby podání  žádostí bylo  znovu  limitováno  termínem,  a  to  koncem 
měsíce března každého roku. 
 
Místostarosta  podotkl,  že  na minulých  zasedáních  zastupitelstva města  se  schválil  postup 
přidělování dotací během celého roku. 
 
Ivo  Kičmer  konstatoval,  že  to  co  řekl  místostarosta,  se  však  neosvědčilo  a  přináší  jen 
problémy.  Zájmová  komise  v minulosti  vyhodnotila  žádosti  a  dala  návrh  radě  města  a 
zastupitelstvu  města  ke  schválení.  V rozpočtu  města  by  byla  rezerva  při  neočekávaných 
situacích, kdy by mohly ještě spolky a organizace žádat v průběhu roku. 
 
Ing.  Urbanec  se  zeptal,  co  bude  dál,  pokud  zastupitelé  požadovanou  částku  neschválí? 
Tajemnice odpověděla, pokud zastupitelstvo se usnese na neschválení dotace, bude žadateli 
zaslána  odpověď  o  neschválení  dotace. Hasiči mají možnost  podat  novou  žádost,  protože 
nikde není stanoveno, že žadatel může podat žádost jen jedenkrát v roce. 
 
Místostarosta doporučil, aby další žádosti o dotaci nad 50.000 Kč nejdříve předjednala rada 
města a doporučila konkrétní částku zastupitelstvu ke schválení.  
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Místostarostka  řekla,  že  pokud  spolek  požádá  o  dotaci  80.000  Kč,  nemůže  jít materiál  na 
radu města.  
 
V 16:05 h odešel Aleš Šklář. 
 
Místostarostka je názoru, že zastupitelé by měli schvalovat částku uvedenou v žádosti 80.000 
Kč  a  pokud  nebude  schválena, měli  by  být  hasiči  informováni,  že mají  dát  novou  žádost 
s jinou částkou.  
Tajemnice  podotkla,  že  je  na  rozhodnutí  zastupitelů  zda  dotaci  schválí  nižší,  než  byl 
požadavek v podané žádosti. 
 
V 16:08 h přišel Aleš Šklář. 
 
Mgr. Ing. Janků souhlasí s tajemnicí, zastupitelé schvalují navrženou částku, ne požadovanou. 
 
Mgr. Kašička podal protinávrh, stejně jako Ivo Kičmer, na částku 55.000 Kč. 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu: 
PRO: 8 
PROTI: 1 
ZDR: 6 
Protinávrh nebyl schválen. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu místostarosty na částku 45.000 Kč: 
PRO: 14 
ZDR: 1 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  přidělení  dotace  z  rozpočtu  města  Sboru  dobrovolných 
hasičů Horní Datyně, Vratimovská 23, Vratimov‐Horní Datyně, IČ 64122417 ve výši 45.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 14, ZDR: 1 
 
 
15/11  Žádost FC Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
 
Místostarosta řekl, že na dnešní zasedání zastupitelstva města přišel pan Valenčín z FC. 
 
Pan Valenčín informoval zastupitele o hospodaření společnosti, o počtu členů. Má v úmyslu 
připravit  celkovou  analýzu.  Nyní  je  sdružení  finančně  v  ‐466.000  Kč.  Peníze  potřebují  na 
provozní náklady. 
 
Místostarosta  konstatoval,  že  rozdělování  dotací  je  složitá  záležitost. Oslovil  okolní  obce, 
jakým  způsobem  přidělují  dotace. Mají  je  rozděleny  na  tělovýchovu  a  zájmovou  činnost. 
Podporují hlavně  sport. Město Vratimov vlastní  i 2 kulturní  střediska,  sportoviště, hřiště u 
DDM, hřiště na stadionu, atd., o které se musí město také starat. Rozdělování dotací je o to 
složitější. 
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Ing. Urbanec  připomenul,  že  dotace města  by  neměla  být  přidělována  na  provoz,  ale  na 
činnosti spolků, tj. turnaje, zápasy atp.  Musíme respektovat rozpočet. 
 
MUDr. Dudová se zeptala, v jaké částce platí příspěvky děti a dospělí. 
 
Pan Valenčín řekl, že od dětí se vybírá částka 200–350 Kč měsíčně, což je celkem 192.000 Kč. 
Ne všechny děti však platí. On by chtěl, aby děti nemusely platit vůbec. Ne všechny rodiny 
jsou  schopny  částku  uhradit  z existenčních  důvodů.  Dospělí  platí  1.500  Kč/rok.  Z toho  se 
musejí zaplatiti trenéři zhruba 250.000 Kč (6 trenérů). 
 
Mgr. Kašička dodal, že zastupitelé mají málo informací a o spolcích by měli vědět více. Mrzí 
ho,  že  kluziště  na  stadionu  je  prodané. Myslí  si,  že město  nebylo  osloveno  jako  první  při 
prodeji. Je to součást stadionu. 
 
Mgr. Kašička navrhl schválit dotaci ve výši 250.000 Kč. 
 
Místostarosta konstatoval, že vedení města jedná s FC Vratimov a nechce, aby fotbalový klub 
ve Vratimově skončil. 
 
Místostarostka se zeptala jak velké je startovné – celý rok 2016 – statistiku.   
 
V 16:33 h odešel Libor Svoboda. 
 
Pan Valenčín informoval zastupitele, že startovné je od 5.000–10.000 Kč. 
 
V 16:36 přišel Libor Svoboda. 
 
Místostarostka  znovu  apelovala,  aby  zastupitelům  byly  poskytnuty  náklady  a  výdaje  z 
účetnictví za celý loňský rok. Pan Valenčín přislíbil, že je dodá. 
 
Ing. Kupka se zeptal, jaká je struktura akcí – jak se město podílí na akcích, a jak sponzoři.  
Pan Valenčín odpověděl, že částka od sponzorů za rok 2016 je zhruba 100.000–150.000 Kč.  
 
Mgr.  Čechová  podotkla,  že  už  na minulých  zasedáních  zastupitelstva města  se  hovořilo  o 
tom, že peníze fotbalovému klubu by se neměly dávat z dotací pro spolky a organizace, ale 
měla by být uzavřena partnerská smlouva mezi městem a FC Vratimov. Dotace by se měly 
přidělovat z jiných peněz. 
 
Bc. Böhm dává protinávrh na částku 100.000 Kč. 
 
Místostarosta navrhuje, aby byla vytvořena 3‐členná pracovní skupina, která připraví v rámci 
rozpočtu  2018,  jak  se  budou  rozdělovat  dotace. Navrhuje,  aby  v ní  byl  Ing. Urbanec,  Bc. 
Böhm a další zastupitel. 
 
MUDr. Dudová navrhuje, aby bylo  ještě druhé kolo pro podávání a přidělování  žádostí na 
dotace na druhé pololetí až budou mít zastupitelé více informací. 
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Mgr. Nitka se zeptal, proč to už nemůže být v tomto roce. Místostarosta odpověděl, že pro 
letošní rok už bylo rozhodnuto o způsobu přidělování dotací a dáno v povědomí veřejnosti.  
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Bc. Böhma na částku 100.000 Kč. 
PRO: 8 
PROTI: 2 
ZDR: 5 
Návrh nebyl přijat.  
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Mgr. Kašičky na částku 250.000 Kč. 
PRO: 7 
PROTI: 5 
ZDR: 3 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Usnesení: 
Usnesení k přidělení dotace z rozpočtu města FC Vratimov, z. s., U Stadionu 835, Vratimov, IČ 
26530821 ve výši 510.000 Kč nebylo přijato. 
PRO: 7 
PROTI: 5 
ZDR: 3 
 
 
15/12  Udělení   souhlasu   k   předfinancování   projektu  „Odborné učebny Základní  školy 

Vratimov, Datyňská 690“ 
 
Místostarosta řekl, že škola bude opravena, ale učebny by nebyly vybavené. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  si  vyhrazuje  pravomoc  rozhodovat  ve  věci  financování  projektu 
podaného  Základní  školou  Vratimov, Datyňská  690,  Vratimov  s názvem  „Odborné  učebny 
Základní  školy  Vratimov,  Datyňská  690“  v rámci  Integrovaného  regionálního  operačního 
programu  (IROP)  výzva  č. 47 –  Infrastruktura  základních  škol  (SVL), prioritní osa 06.2.67 – 
Investice    do  vzdělávání,  odborného  vzdělávání,  včetně  odborné  přípravy  pro  získání 
dovedností  a  do  celoživotního  učení  rozvíjením  infrastruktury  pro  vzdělávání  a  odbornou 
přípravu. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  předfinancování  I.  etapy  v  projektu  „Odborné  učebny 
Základní  školy  Vratimov,  Datyňská  690“,  podaného  v rámci  Integrovaného  regionálního 
operačního programu (IROP) výzva č. 47 –  Infrastruktura základních škol (SVL), prioritní osa 
06.2.67  –  Investice  do  vzdělávání,  odborného  vzdělávání,  včetně  odborné  přípravy  pro 
získání  dovedností  a  do  celoživotního  učení  rozvíjením  infrastruktury  pro  vzdělávání  a 
odbornou přípravu. 
Hlasování: PRO: 15 
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Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje v případě získání dotace předfinancování II. etapy projektu 
„Odborné učebny Základní školy Vratimov, Datyňská 690“, podaného v rámci Integrovaného 
regionálního operačního programu (IROP) výzva č. 47 – Infrastruktura  základních škol (SVL), 
prioritní  osa  06.2.67  –  Investice  do  vzdělávání,  odborného  vzdělávání,  včetně  odborné  
přípravy  pro  získání  dovedností  a  do  celoživotního  učení  rozvíjením  infrastruktury  pro 
vzdělávání a odbornou přípravu. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
 

15/13  Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Vzdělávání pro všechny v moderním 
             duchu“, podaného Základní školou Vratimov, Masarykovo náměstí 192 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení:     
1.  Zastupitelstvo  města  si  vyhrazuje  pravomoc  rozhodovat  ve  věci  financování  projektu 
podaného  Základní  školou  Vratimov,  Masarykovo  náměstí  192,  Vratimov  s názvem 
„Vzdělávání pro všechny v moderním duchu“ v rámci Integrovaného regionálního operačního 
programu  (IROP)  výzva  č. 47 –  Infrastruktura  základních  škol  (SVL), prioritní osa 06.2.67 – 
Investice  do  vzdělávání,  odborného  vzdělávání,  včetně  odborné  přípravy  pro  získání 
dovedností  a  do  celoživotního  učení  rozvíjením  infrastruktury  pro  vzdělávání  a  odbornou 
přípravu.  
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  v případě  získání  dotace  předfinancování  projektu 
„Vzdělávání  pro  všechny  v moderním  duchu“,  podaného  Základní  školou  Vratimov, 
Masarykovo  náměstí  192,  Vratimov  v rámci  Integrovaného  regionálního  operačního 
programu  (IROP) výzva  č. 47 –  Infrastruktura základních škol  (SVL),   prioritní osa 06.2.67 – 
Investice  do  vzdělávání,  odborného  vzdělávání,  včetně  odborné  přípravy  pro  získání 
dovedností  a  do  celoživotního  učení  rozvíjením  infrastruktury  pro  vzdělávání  a  odbornou 
přípravu. 
Hlasování: PRO: 15 
 

 
15/14  Smlouvy  úplatné  a  bezúplatné  o  zřízení  služebnosti  inženýrské  sítě  ke   stavbě  
             „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň I. etapa“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  uzavření  „Smluv  úplatných  a  bezúplatných  o  zřízení 
služebnosti  inženýrské  sítě“  dle  přiloženého  vzoru  smlouvy  ke  stavbě  „Odkanalizování  
Vratimova‐Horních Datyň I. etapa“ mezi městem Vratimov a soukromými vlastníky pozemků 
dotčených stavbou kanalizace. 
Hlasování: PRO: 15 
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15/15  Žádost ZIK ZAK Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
 
Zastupitelé neměli k navržené částce připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje přidělení dotace  z  rozpočtu města  ZIK  ZAK Vratimov,  z.  s., 
Frýdecká 377/61, Vratimov, IČ 26990865 ve výši 50.000 Kč. 
Hlasování: 15  
 
 
15/16  Žádost TC BIOCEL Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
 
Místostarosta konstatoval, že se jedná o dotaci na provoz. 
 
Mgr.  Čechová  opět  upozornila,  že  dotace  spolkům  a  organizacím  jsou  poskytovány  na 
činnost, ale ne na provoz. 
 
Aleš Šklář podotkl, že hrají v hale, kde se musí topit. 
 
Mgr. Čechová dodala, že v žádosti nejsou žádné informace k počtu členů, akce atd.  
 
Mgr. Kašička řekl, že je to stejný případ jako u FC Vratimov. Navrhuje částku 50.000 Kč. 
 
MUDr.  Dudová  konstatovala,  že  žádost  o  dotaci  neodpovídá  zásadám,  které  schválilo 
zastupitelstvo města pro poskytování dotací města. 
 
Místostarostka  řekla, že tenis  je sport „užšího“ okruhu  lidí, kdy členové klubu by si  jej měli 
hradit  sami.  S poskytnutím  dotace  na  konkrétní  činnost  pro  děti  a mládež  např.  zápasy, 
turnaje souhlasí. 
 
Ing. Kupka konstatoval, že se klub věnuje i dětem ze školky. 
 
Ing. Urbanec  dodal,  že  žádost  se má  podle  pravidel  vrátit  zpět  na  doplnění  a  poté  bude 
připravena k projednání. Dal protinávrh hlasovat o neschválení přidělení dotace. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ing. Urbance: 
PRO: 10 
PROTI: 4 
ZDR: 1 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje přidělení dotace z rozpočtu města TC BIOCEL Vratimov, z. 
s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26529076 ve výši 180.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 4, ZDR: 1 
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15/17  Revokace usnesení č. 13/5.4 ze dne 17.10.2016 s náhradou 
 
Místostarosta  řekl,  že původní  smlouvy o  smlouvách budoucích  s určitými podmínkami  již 
zastupitelé  schválili.  Pan  XXXXX  je  však  nepodepsal.  Došli  k dohodě,  že  všechny  body  ze 
smlouvy z minulého zasedání zastupitelstva města jsou platné a rozšířené o jeden bod, a to 
že město mu vybuduje zděný plot v místech, kde bude stát přečerpávací stanice. 
 
V 17:15 h odešla místostarostka a Ivo Kičmer. 
 
Bc.  Böhm  se  zeptal,  o  jakou  částku  se  bude  jednat. Místostarosta  konstatoval,  že  zhruba 
50.000 Kč. Bc. Böhm se ještě zeptal, jestli se může stát, že se ztratí pramen vody ve studni. 
Ing. Kašparová řekla, že stát se to může. To byla také jeho podmínka. 
 
V 17:17 h přišel Ivo Kičmer. 
 
Ing.  Urbanec  se  zeptal,  v jaké  hloubce  bude  kanalizace  uložena.  Ing.  Kašparová  řekla,  že 
zhruba 4,5 m. Místostarosta dodal, že studna je níže.  
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 13/5.4 ze dne 17.10.2016 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  smlouvě  o  zřízení  služebnosti 
inženýrské sítě a smlouvu o právu provést stavbu „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, 
II. etapa“, týkající se pozemku parc.  č. 12/29, k. ú. Horní Datyně, mezi městem Vratimov a 
XXXXX, Vratimov‐Horní Datyně. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
 
Během zastupitelstva města: 
Místostarosta 

 Dnes  tj.  15.02.2017  proběhla  schůzka  s Janem  Oharkem  obchodním  zástupcem 
společnosti  Neogenia,  týkající  se  mobilního  rozhlasu  pro  obce  –  ohlašování  akcí, 
nárazové  informace k vypínání elektřiny atp. Oslovil Mgr. Nitku a Bc. Böhma, aby se 
k nabídce vyjádřili a pokud by byla pro město reálná, připravil by materiál na zasedání 
zastupitelstva města. Roční pronájem by činil zhruba 40.000 Kč. 
Ivo  Kičmer  navrhuje  využívání  klasické  sirény. Místostarosta  dodal,  že  se  jedná  o 
krizovou sirénu. 

 16.02.2017  proběhne  schůzka  na  Správě  železniční  a  dopravní  cesty  v Ostravě 
k elektrifikaci tratě. 

 
MUDr. Dudová 

 Navrhuje  limitovanou  částku, kterou by město  sponzorovalo některé  sociálně  slabé 
rodiny s dětmi.  

 
V 15:25 h přišla místostarostka. 
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Ivo Kičmer 

 Proč vedení města v prosinci nenavštívilo občany Vratimova v zařízeních pro seniory. 
Co se bude dít s nakoupenými balíčky?  
Místostarostka by směřovala dotaz na paní starostku, která dnes není přítomna. 
 

Bc. Nevrlá 

 Kdy proběhne kolaudace ZŠ Datyňské a kdy  se budou děti  stěhovat  zpět do  školy?  
Ing.  Kašparová  odpověděla,  že  kolaudace  bude  23.02.2017.  Poté  si  bude  paní 
ředitelka  organizovat  úklid  a  stěhování.  Předběžný  termín  je  zhruba  po  jarních 
prázdninách tj. 13.03.2017. 

 
Ing. Urbanec 

 Kontejnery na Rakovci  jsou  v potoce. Místostarosta odpověděl,  že o  tom město  ví, 
čeká  se  na  lepší  počasí.  Město  má  v úmyslu  na  takto  problémová  místa  umístit 
fotopasti. 

 Do  rozpočtu  na  rok  2018  dát  opravu  části  chodníku  ulice  Datyňská  směrem 
k hasičárně. 

 V křižovatce ulice Datyňská a U Stadionu je díra v cestě. 

 Za  svodidly  chodník od paneláků k ulici K. Velčovského  se neseče  tráva,  zároveň  je 
tam spousta odpadků.     

 
Místostarosta dal slovo přítomné občance Anně Grobařové, která upozornila na špatný stav 
komunikace ulice Na Rozmezí v Horních Datyních.   
 
Místostarosta města 15. zasedání zastupitelstva města ukončil v 17:40 h. 
 
Ve Vratimově 15.02.2017 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
Ověřovatelé zápisu: Ivo Kičmer 
                         Mgr. Daniel Kašička   
 
 
 
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta                           
           
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 


